
JEGYZŐKÖNYV 
 

a Budaörs Frankhegy Településrészi Önkormányzat  
2022. február 21-i üléséről   

 
 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal III. emeleti tanácskozó terem (Budaörs, 
Szabadság út 134.) 
 
Jelen voltak: Hauser Péter elnök, Laczik Zoltán (és Monostori-Kalovits Márk 
képviselők, valamint Bellovits Margit és Tóth Bendegúz Áron részönkormányzat tag,  
részönkormányzat tag,  
 
Skypon vettek részt: Vágó Csaba a Polgármesteri Kabinet, Lőrincz Mihály a Műszaki 
Ügyosztály és Barta Gáborné Pénzügyi irodavezető 
 
Jegyzőkönyv-vezető: Berecz Anita 
 
Hauser Péter elnök: Köszönti a megjelenteket a Frankhegyi Részönkormányzat 
soron következő ülésén. Megállapítja, hogy a Részönkormányzat 5 fő jelenlétével 
határozatképes, 17 órakor az ülést megnyitja, ismertette a meghívó szerinti 
napirendet, melyet a részönkormányzat 5 igen szavazattal elfogadott. 
 
Napirend 
1/2021. (II.21.) F-RÖK sz.      határozat  
Jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása és Napirend  
 
A.  
A Budaörs Frankhegy Településrészi Önkormányzat úgy dönt, hogy jegyzőkönyv 
hitelesítőnek – az arra jelentkező – Laczik Zoltán képviselő tagot választja meg 5 igen 
szavazattal.  
 
B.  
Napirend 
 

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2022. évi költségvetése 
 
Napirend előtti hozzászólások:  
 
 
Tóth Bendegúz Áron részönkormányzat tag: A Budakörnyéki Televízió több, mint 
48 millió forintos támogatással van soron a költségvetésben. Kérdése, hogy milyen 
hozama van ennek, mennyire éri ez meg ez meg az önkormányzatnak? A frankhegyiek 
pénze is benne van ebben, de Frankhegyről még nemigen látott adást. Amennyiben 
úgy ítéli meg az önkormányzat, hogy erre tényleg szükség van, jó lenne, ha Frankhegy 
is megjelenne a műsorban.   
 
Hauser Péter elnök: Jelezni fogják a szerkesztőknek. 
 



Tóth Bendegúz Áron részönkormányzat tag: A karácsonyi díszkivilágítás tavaly is 
szerepelt a költségvetésben. Ez azt jelenti, hogy nem sikerült megvalósítani? 
 
Lőrincz Mihály Ügyosztályvezető: Több lépcsőben cserélik a régi világítást led-esre, 
tehát szakaszokban zajlik a díszkivilágítás cseréje a városban energiatakarékosra.  
 
Tóth Bendegúz Áron részönkormányzat tag: Szeretnének kamerákat Frankhegyre, 
eddig nem valósult meg, látja, Kamaraerdőre be van tervezve. Sajnálatosnak tartja, 
hogy nincs konkrét terv Frankhegyre vonatkozóan a költségvetésben. Jó lenne, ha az 
Agancs utca le lenne aszfaltozva, vagy az Erdész utcában közvilágítás lenne, illetve 
nyilván a víz bevezetése lenne a legnagyobb feladat. 
 
Lőrincz Mihály Ügyosztályvezető: Útfelújítás ott lehetséges, ahol az útszabályozás 
megtörtént, rendelkezésre áll a megfelelő útszélesség, ez az első lépés, s szerinte az 
Agancs utcában ez még nem történt meg. Kátyúzásra, hibajavításra, murvázás 
javításra van mód, a BTG végzi ezeket.  A költségvetésben van egy olyan sor, hogy 
közvilágítás fejlesztés különböző utcákban, így, ha felmerül igény év közben, s az 
indokolt, illetve az ELMŰ-vel is rendben vannak a dolgok, akkor ilyen megvalósulhat 
kérelem alapján, amint a Testület jóváhagyja a költségvetést.  
 
 
 
Napirend tárgyalása:  
 
 
1.) Budaörs Város Önkormányzat 2022. évi költségvetése 

 

Hauser Péter elnök: Feltette szavazásra az előterjesztés szerinti javaslatot, melyet a 
részönkormányzat 5 igen szavazattal elfogadásra javasolt. 

 

2/2021. (II.21.) F-RÖK sz.      határozat  
Budaörs Város Önkormányzat 2022. évi költségvetése 
 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Frankhegyi Részönkormányzata 

javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés 1. sz. melléklete szerint Budaörs 

Város Önkormányzat 2022. évi költségvetésről szóló rendelet megalkotását. 

 
 
Hauser Péter elnök további napirendi pont nem lévén, a részönkormányzat ülését 
1720-kor bezárta.  
 

k.m.f. 
 
 
 

 Laczik Zoltán                                     Hauser Péter 
  jegyzőkönyv-hitelesítő     a részönkormányzat elnöke 


